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 Evropský zemědělský fond pro rozvoj venkova:  

Evropa investuje do venkovských oblastí 

ZÁPIS 

z veřejného projednání analytické části  

Integrované strategie rozvoje území 
 

Přítomni:  Jana Kouřilová 

  PhDr. Jana Pšejová – koordinátor ISÚ  

 

Hosté:  dle prezenční listiny 

 

Program: výsledky provedeného dotazníkového šetření v území MAS Jižní Haná 

  data získaná ze statistických zdrojů 

 

Zapsáno dne 16.10.2013 v 17:30 hodin, v Tlumačově 

Zapsala: Šárka Dostálová  

 

Projednání analytické části ISÚ proběhla v Tlumačově, ale týkala se i dalších obcí Kvasice, 

Bělov, Sulimov a Karolín.  

 

Úvodní slovo přednesla Jana Kouřilová, která přivítala přítomné a přednesla výsledky 

dotazníkového šetření, které již proběhlo v jednotlivých obcích území MAS Jižní Haná. 

Vysvětlila, že dotazníky byly mezi občany, u podnikatelských subjektů i v neziskových 

organizacích. Vytištěné výsledky – grafy, dostali přítomní k nahlédnutí.  

 

Dále pokračovala PhDr. Jana Pšejová, která shrnula postřehy z dotazníkového šetření a dále 

pokračovala a přednesla přítomným závěry z analytické části Integrované strategie území. 

Postupně byly prezentovány jednotlivé části jako např. vývoj obyvatelstva, technická 

infrastruktura v území, vývoj bydlení, občanská vybavenost, zdravotní a sociální péče, druhy 

pozemků apod. Seznámila přítomné s komunitně vedenými strategiemi místního rozvoje, ke 

kterým patří Integrovaná strategie území, Integrovaný akční plán rozvoje území MAS, kde 

budou cíle strategie převedeny do konkrétních projektů, programové rámce pro jednotlivé 

operační programy a akční plán pro vlastní zdroje – různorodý integrovaný plán, který nebude 

vázaný jen na kohezní politiku. Prezentace byla všem přítomným prezentována a promítána 

z dataprojektoru.    

Jana Pšejová dále pokračovala SWOT analýzou:  

- silné stránky v území – tradice, folklor, životní prostředí jako prostor k životu, dostupnost 

území;  

- slabé stránky – nedostatek ubytovacích a stravovacích zařízení, úbytek obyvatelstva; 

- příležitosti – podpora rozvoje drobného podnikání, využití vícezdrojové financování;  

- hrozby – povodně 

Jako poslední bod prezentace byly představeny nadefinované priority:  

1. Využití polohy a dopravní dostupnosti pro rozvoj území  

2. Využití tradic, folkloru a prostředí území pro rozvoj cestovního ruchu. 

3. Zkvalitnění vybavení obcí s důrazem na možnosti trávení volného času a cestovní 

ruch. 

4. Zkvalitnění sítě komunikací v obcích 

5. Podpora služeb pro návštěvníky – ubytovací kapacity, aktivity, společná propagace 
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Diskuse:  

Pan Antonín Jonášek starosta Tlumačova se otevřel diskusi s připomínkou k prezentaci, kde 

vysvětlil, že Tlumačov sice má sokolovnu, ale budova je ve velmi špatném stavu, čili se jedná 

o nefunkční budovu. Odpověděla Jana Pšejová a to tak, že nyní jsme ve fázi, že sbíráme cíle, 

kterých chcete dosáhnout, a jde právě o to, že to v území je a víme o tom.  

 

Pan starosta Jonášek se dále zeptal, jak může MAS ovlivnit školky, investovat do budovy 

nebo provozu, ale jedná se o řádově miliony korun. Odpověděla opět paní Jana Pšejová. 

Musíme se na problém podívat ze dvou hledisek. Nyní řešíme analýzu a v současné době 

nevíme, co zatím pro nové programovací období bude, proto teď sbíráme data a až budou 

konkrétně schváleny programy, ze kterých budeme moci čerpat, budeme se bavit o záměrech, 

co konkrétně budeme v území řešit. Ohledně školek vím, že se rozjelo fungování firemních 

školek a jsem si jistá, že se objeví podpory i v novém programovém období. Je to určité řešení 

a myslím si, že to poběží dál. Financování by mělo být od Ministerstva práce a sociálních věcí 

– umožňuje režim hlídání dětí pro rodiče, aby mohli chodit do práce. Bylo by to z programu 

Lidské zdroje, zaměstnanost.  

 

Dále z diskuse od přítomných hostů vzešly podněty na možnost organizování například 

fotografického workshopu nebo sochařského workshopu v Kvasicích.  

 

 

 

 

Skončeno v 19:00 hodin  
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